

Terms & Conditions - English and Arabic

Inside Burj Al Arab

- Up to 6 tickets can be purchased per transaction.
- The offer is valid until September 30, 2025.
- Discounts are valid for online bookings and at gate purchases
- This offer is subject to availability and cannot be combined with any other offer or promotion.
- This offer is applicable to Visa cards issued worldwide.
- To avail this offer, payment can only be made with Visa credit or debit cards.
- This offer is valid during public holidays as well.
- The general admission fees may be subject to change during the promotion period.
- Entrance to the Inside Burj Al Arab tour is via the Inside Burj Al Arab Ticketing
 Lounge at Jumeirah Beach Hotel
- The highlights of the butler-guided tour (approximately 60–90 mins) include viewing the Arabian Sea
- Guests should arrive 15 minutes before the start of their tour
- Adult tickets apply to individuals age 13+
- Child tickets apply to children aged from 4 to 12

- Children age 3 and under go free with an accompanying adult ticket-holder;
 complimentary tickets are issued at the Inside Burj Al Arab Ticketing Lounge
 (child's proof of age may be required)
- All children and teens age 16 and under must be accompanied by an adult (age 21+)
- Alcoholic packages are available to adults age 21+ (proof of age may be required)
- UMA Lounge opens from 11am
- Sahn Eddar is open for bookings 10:00–14:00 and 17:00–21:30
- Ticket-holders should dress in a manner that is respectful of local customs
- No photographs may be taken in the main Atrium or on the first floor
- Ticket-holders are advised to use the valet parking service at Jumeirah Beach Hotel.
 - يمكن شراء ما يصل إلى 6 تذاكر لكل معاملة.
 - العرض ساري حتى 30 سبتمبر 2025 .
 - الخصومات صالحة للحجوزات عبر الإنترنت والمشتريات عند البوابة.
 - يخضع هذا العرض للتوافر ولا يمكن الجمع بينه وبين أي عرض أو ترويج آخر.
 - ينطبق هذا العرض على بطاقات Visa الصادرة في جميع أنحاء العالم.
 - للاستفادة من هذا العرض، يجب الدفع باستخدام بطاقات Visa الائتمانية أو بطاقات الخصم فقط.
 - يسرى هذا العرض خلال العطلات الرسمية أيضًا.
 - قد تخضع رسوم الدخول العامة للتغيير خلال فترة العرض الترويجي.
 - يكون الدخول إلى جولة "داخل برج العرب" عبر صالة التذاكر الخاصة في فندق جميرا بيتش.
 - تشمل أبرز معالم الجولة بإرشاد الخادم الشخصي (مدة تقريبية 60-90 دقيقة) مشاهدة البحر العربي.

- يُنصح الزوار بالوصول قبل 15 دقيقة من بدء الجولة.
- تذاكر البالغين تنطبق على الأشخاص من عمر 13 عامًا فأكثر.
- تذاكر الأطفال تنطبق على الأطفال من عمر 4 إلى 12 عامًا.
- الأطفال بعمر 3 سنوات أو أقل يدخلون مجانًا مع شخص بالغ يحمل تذكرة، ويتم إصدار تذاكر مجانية من صالة التذاكر داخل برج العرب (قد يُطلب إثبات عمر الطفل).
 - يجب أن يكون جميع الأطفال والمراهقين تحت سن 16 عامًا برفقة شخص بالغ (21 عامًا أو أكثر).
 - تتوفر باقات المشروبات الكحولية للبالغين بعمر 21 عامًا فأكثر (قد يُطلب إثبات العمر).
 - صالة "UMA" مفتوحة من الساعة 11 صباحًا.
 - "صحن الدار" متاح للحجوزات من 10:00 صباحًا إلى 14:00 ومن 17:00 إلى 21:30.
 - يجب على حاملي التذاكر ارتداء ملابس تحترم العادات المحلية.
 - يُمنع التصوير في البهو الرئيسي أو في الطابق الأول.
 - يُنصح حاملو التذاكر باستخدام خدمة صف السيارات في فندق جميرا بيتش.